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Abstract (en)
A rack for sample containers such as, e.g., test tubes which consist of M identically designed holders for linear accommodation of N sample
containers in each case, as well as a stand for accommodating the M holders, which has vertical side parts, so that a plurality of the holders can
be mounted on the stand parallel to one another and fixed there by means of a latching connection. <??>Due to this modular configuration of a
rack, it is achieved that the stand enables a reliable accommodation of a plurality of holders, whereas the holder in which the sample containers
can remain during all the work operations can be constructed as an inexpensive, single- use plastic part, the purpose of which is merely the linear
spatial allocation of a number of sample containers and which upon termination of the measurement can be thrown away, together with the sample
containers as the case may be. The sample containers can be inserted into such a holder from the beginning and also remain there, so that
expensive transfer operations, which can be the cause of mix-ups and confusion, are reliably avoided during the detection steps. This is particularly
of importance for carrying out immunoassay measurements.

Abstract (de)
Ein Probenrack für Probengefäße wie z.B. Reagenzgläser besteht aus M baugleichen Haltern (20) zur linearen Aufnahme von jeweils N
Probengefäßen (30) sowie einem Ständer (40) zur Aufnahme der M Halter, der vertikale Seitenteile aufweist, so daß mehrere der Halter parallel
zueinander auf den Ständer aufsetzbar und dort mittels einer Rastverbindung fixierbar sind. Durch diese modulare Gestaltung eines Probenracks
wird erreicht, daß der Ständer eine sichere Aufnahme mehrerer Halterungen ermöglicht, wogegen der Halter, indem die Probengefäße während
sämtlicher Arbeitsgänge verbleiben können, als verlorenes billiges Kunststoffteil ausgebildet sein kann, dessen Zweck lediglich die lineare räumliche
Zuordnung einer Anzahl von Probengefäßen ist und das nach Beendigung der Messung gegebenenfalls zusammen mit den Probengefäßen
weggeworfen werden kann. In einen solchen Halter können die Probengefäße von Anfang an eingesetzt werden und auch dort verbleiben, so
daß aufwendige Umsetzvorgänge, die Anlaß für Vertauschungen und Verwechslungen sein können, während den Nachweisschritten zuverlässig
vermieden werden. Dies ist insbesondere von Bedeutung für die Durchführung von Immunoassay-Messungen.
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